

## NOTICE IMPORTANT

- If your artwork does not comply with these specifications, Day Print have the right to charge extra for artwork fees and/or require extra days to process the artworks.

## OUTPUT COLOUR MODE

- The artwork should be saved in CMYK, Day Print will not take responsibility for any unexpected results experienced from artwork supplied in non-CMYK colours. Colour shift or errors due to incorrectly supplied files will be reprinted at the clients expense.



## FILE FORMAT

- Customers must create artwork using appropriate software: Adobe Creative Suite (CS6) and Adobe PDF.
- Customers artwork must be supplied in PDF format (Multi-page files are not acceptable)



## ARTWORK PROPORTION

- Customers` artwork should be supplied at 1:1 scale.
- Scaled artwork must be proportional with the final product.

**ORIGINAL  
SIZE  
1:1**

## TEXT FORMAT

- All fonts used in the artwork must be converted to outlines.
- Failure to outline fonts may cause type issues that could affect the outcome of your job.



## BLEED

- PDF Artwork must include bleed on all sides. Ensure bleed area is defined in PDF presets.



## FILE SUPPLY METHOD

- You may supply artwork by Email or use a file transfer service such as Wetransfer, Hightail or Google Drive.

## TEMPLATES PRODUCTS TEMPLATES

- Accurate artwork templates of various products are available on our website.

## SPOT UV SPOT UV SPECIFICATION

- Artwork to be spot UV must include an individual layer of pink area in Adobe Illustrator to indicate the spot uv area.



## DIE CUT DIECUT SPECIFICATION

- Artwork to be diecut must include an individual layer of pink outlines in Adobe Illustrator to indicate the die cut.  
*(Note: Diecut outlines must be simplified for cutting, no complex shapes.)*



## COLOUR INK AND COLOUR SPECIFICATIONS

- Due to CMYK printing limitation, any "Pastel" or "Spot" colour will not appear as an exact replication.
- For the best printing outcome, **Rich Black (C:40%, M:40%, Y:40%, K:100%)** is recommended instead of 100% Black. PMS Colour match service is available upon request. PDF Artwork must be provided with a flat PMS colour  
*(Gradients or transparencies cannot be colour matched)*



## DESIGN ARTWORK LAYOUT SERVICE

- Artwork Design Services and artwork amendments are charged at an hourly rate, please contact your account manager or sales department for a quote.
- For more information please contact:  
**Day: 0410 153 386** (English & Thai) or Regina:**0425 810 327** (English & Chinese)

## 注意

### 重要

- 如果您的作品不符合这些规格，Day Print有权收取额外的文稿费用和/或需要额外的天数来处理艺术品。

## 文稿输出

### 颜色模式

- 艺术作品应保存为CMYK颜色模式，Day Print不对非CMYK颜色模式的艺术作品所遇到的任何结果负责。由于其他的颜色模式导致的色移或错误将于客户费用重新打印。



### 文件格式

- 客户必须使用适当的软件创建文稿：Adobe Creative Suite CS6和Adobe PDF。
- 客户图稿必须以PDF格式提供（不接受多页文件）



### 文稿比例

- 客户的文稿应以1:1的比例提供。
- 提供的缩放的图稿必须与最终产品成比例。

**ORIGINAL  
SIZE  
1:1**

### 文字格式

- 必须将图稿中使用的所有字体转换为轮廓。
- 确保轮廓输出的正确性，因为如果出现无法认读的轮廓会导致影响成品结果的问题。



### 出血

- PDF艺术品必须包括四周的出血。确保在PDF预设中定义出血区域。



### 文件的提供方法

- 您可以通过电子邮件提供艺术作品或使用Wetransfer, Hightail或Google Drive等文件传输服务。

## 模板

### 产品模板

- 我们的网站上提供各种产品的精确图稿模板。

## 局部UV

### 局部UV规格

- 作为UV点的图稿必须包含单独的粉红色区域图层，以指示局部UV。



## 模切

### 模切规格

- 要进行模切的图稿必须包含单独的粉红色轮廓图层，以指示模切。  
(注意：切割时必须简化模切轮廓，没有复杂的形状。)



## 颜色

### 油墨和颜色规格

- 由于CMYK打印限制，任何“Pastel”或“Spot”颜色都会不会显示为完全复制。为了获得最佳印刷效果，建议使用全黑（C: 40% M:40% Y:40% K:100%）而不是单色黑（K:100%）。
- PMS色彩匹配服务可根据要求提供。PDF艺术品必须提供平坦的PMS颜色（渐变或透明胶片不能匹配颜色）



## 设计

### 文稿设计服务

- 文稿设计和修改服务是收费的，按小时计算，请联系我们报价。
- 详情请联系：

**Day: 0410 153 386**（英文和泰文）或 **Regina: 0425 810 327**（中文和英文）